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Protokoll styrelsemöte Borås Bandy  

  
Styrelsemöte för 2021-01-12 , Teams  

 

1. Mötet öppnat 
Ordförande hälsar alla välkomna. 

Val av justerare och protokollförare 

Till justerare valdes Bobby Manasiev att tillsammans med ordföranden justera protokollet. 
Till protokollförare valdes Rune 

2. Föregående protokoll 

Föregående protokoll lästes upp och godkändes. Protokollet lades därefter till handlingarna. 

3. Närvarande 

Följande personer var närvarande, Jonas Carlsson, Bobby Manasiev, Rune Younan, Tomas 
Wennström  

Icke närvarande Magnus Chröisty, Lasse Ringkvist, 

4. Ärende 
FHM striktare regler. 

Det har kommit in nya men inget som påverkar oss. 

Svenska bandyförbundet nya direktiv är svårt att förstå.  

Det kommer nya efter 24 januari.   

 

 

Ekonomi 

Bobby presenterar ekonomi.  

Träningsavgiften halveras. Div 1 = 1000 kr, Div 3 = 500 kr, Rinkbandy = 400 kr eventuellt. Ungdom = 
250 kr, Skridskoskola = 50 kr medlem eller 450 kr för både material och medlem.  

Medlemsavgifter skickas ut samtidigt med träningsavgiften.  

 

Peter Benes har flyttat in med familjen. Han har börjat jobbat. Borås bandy har betalat 
decemberhyran. 
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Marknad 

Julkalender varit positivt besked.  

Johan Borhed har hoppat av som medieansvarig. Vi delar upp ansvaret på resp sektion som ungdom, 
senior och styrelse. 

Magnus har bifogad mer information via mail. 
 

 

Ungdom 

Street Games 

Var för mycket folk och blev problem med isytan. Uppföljningsmöte var den 11 januari där problem 
togs upp. 

Nästa gång blir på sportlovet.  

 

Senior 

Ingen träning tills nya direktiv. 

Vi kommer inte spela serie 20/21 på grund av rådande förhållande.  

 

 

Försäljning  

Det som finns tillgå är byxor, mössor, strumpor, hjälmar. 

Till framtiden att sälja via hemsidan.  

 

 

Bodavallen 

Ordningen i förrådet måste bli bättre. Rune meddelar ungdomsledarna.  

Vi flyttar den lilla slipen tillbaka till förrådet.  

 

 

Övriga frågor 

Nästa omgång med att sälja kakor för Kakservice. Beslutar på nästa styrelse.  

Börja planerna inför nästa årsmöte.  

Läsa igenom årshjulet inför nästa styrelsemöte.  

 

5. Nästa styrelsemöte 

2021-01-25 kl18.30  

6. Mötets avslutande 
Ordförande tackar alla närvarande och förklarar mötet avslutat. 
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Vid protokollet  Justeras  Justeras 

     

     

Namn protokollförare  Namn ordförande  Namn justerare 
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